

MegAleX®

3-0-0

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Total Nitrogen (N) 3.00%
3.0% Urea Nitrogen (N)

Density: 4.54 kg per 3.79 L

CAUTION: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

May be harmful if swallowed. Avoid breathing spray mist. Avoid contact with eyes, skin, and clothing. Wash thoroughly after handling. Contact may cause eye or skin irritation. Wear impervious clothing, waterproof gloves, and chemical dust/splash goggles or full face shield. Avoid strong oxidants such as chlorine, enriched oxygen gas or liquid and hypochlorite salts.

FIRST AID

If In Eyes: Flush immediately with water for at least 15 minutes. Call a physician if eye irritation persists.

If On Skin or Clothing: Wash thoroughly with soap and water. Remove contaminated clothing and wash before reuse. See a physician if skin becomes irritated.

If Swallowed: If conscious and alert, drink water or milk to dilute and then induce vomit response. Call a poison control center or physician immediately.

If Inhaled: Move to fresh air. If breathing becomes difficult, call a physician.

Material Safety Data Sheet is Available.

DIRECTIONS FOR USE: READ THE ENTIRE CONTAINER LABEL BEFORE USING THIS PRODUCT. **MegAleX® 3-0-0** is intended as a foliar additive for Turfgrass and Lawn only. **MegAleX® 3-0-0** is compatible with many foliar formulations; however, when working with new or unfamiliar products, jar-mixing of small quantities to check for incompatibilities prior to tank mixing is suggested.

Mixing Instructions: Add ½ the volume of water to tank and then add in **MegAleX® 3-0-0**. Agitate tank contents while adding remaining water. Spray tank mixes as soon as possible with foliar sprayers. Always agitate tank contents prior to spraying and do not allow contents to stand for over 8 hours.

Turfgrass and Lawn Rates: Shake well or stir before dispensing. For larger turfgrass areas, apply 9.46 L of **MegAleX® 3-0-0** in 378.54 L of water per acre (0.405 hectare). For lawns, apply 215.87ml in 9.46 L of water per 1,000 sq. ft. (92.9 m²). Spray to coat foliage. Initiate spraying at onset of growing season. Do not treat turfgrass or lawns during periods of stress. Morning, early evening or cloudy conditions are preferable to the hot temperatures during the day. Avoid spraying foliage under extreme conditions that would preclude conventional good judgment. Apply every 7 to 14 days during the growing season to gain maximum benefits. Do not apply more than 12 applications during the growing season. Twelve applications of this product supplies approximately 10 kgs/ha. If a Soil/Turf analysis shows that approximately 10 kgs/ha is not enough nitrogen, then an additional source of nitrogen is required. For optimal results, allow six hours for foliage to dry prior to irrigation or rainfall.

CAUTION: Spray only on target areas. Staining occurs if diluted solution sets on non-target surfaces such as wood, paint, cars, cloth, tractors, asphalt, concrete, tile, fences, etc. Should accidental contact occur, immediately wash off with clear water. Do not pour on roots.

STORAGE: Store products in original containers. Store **MegAleX® 3-0-0** in locked cool dry places, inaccessible to children and pets. **MegAleX® 3-0-0** is not considered a hazardous material for transportation purposes. **CONTAINER DISPOSAL:** Do not reuse empty containers. Triple rinse, puncture and dispose according to local guidelines.

CONDITIONS OF SALE AND WARRANTY: Seller warrants that this product consists of the nutrient specified and is reasonably fit for the purpose stated on this label when used in accordance with directions under normal conditions of use. Critical and unforeseeable factors beyond the seller's control prevent it from eliminating all risks in connection with the use of chemicals. Such risks include, but are not limited to damage to plants and crops to which the material is applied. Such risks occur even though the product is reasonably fit for the uses stated hereon.

Produced By:

Innovation Hammer, L.L.C.

230 Oakham Court • Powell, OH 43065 • USA

Net Contents: 9.46 L / 2.5 Gal

Net Weight: 11.34 kg / 25 lbs

CAN-1210

Lot Number _____ (jet spray coded onto container)

MegAlex®

3-0-0

ANALYSE MINIMALE GARANTIE:

Azote (N) Total 3.00%
3.0% Azote (N) Urée

Densité: 4.54 kg pour 3.79 L

ATTENTION: TENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

Nocif si avalé. Éviter de respirer les vapeurs. Éviter le contact avec les yeux, la peau, et les vêtements. Bien se laver après manipulation. Contact peut causer l'irritation des yeux ou de la peau. Le port des vêtements imperméables, des gants à l'épreuve des produits chimiques (par exemple, des gants en caoutchouc), et des lunettes de protection ou un protecteur facial complet sont recommandés. Éviter les oxydants comme le chlore, l'oxygène enrichie, ou les sels liquide ou hypochlorite.

PREMIERS SOINS

En cas de contact avec les yeux: Rincer abondamment avec de l'eau pendant quinze (15) minutes. Si l'irritation persiste appeler un médecin.
En cas de contact avec la peau ou les vêtements: Se laver à l'eau et au savon. Enlever les vêtements contaminés et les laver méticuleusement avant réutilisation. Si l'irritation persiste appeler un médecin.
En cas d'ingestion: Si conscient et alerte faire boire un verre d'eau ou lait pour diluer et faire vomir. Appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin.
En cas d'inhalation: Déplacer à un endroit bien ventilé. Si la respiration devient difficile, appeler un médecin.

Fiche Signalétique (MSDS) est disponible.

MODE D'EMPLOI: LIRE TOUTE L'ÉTIQUETTE AVANT L'EMPLOI DE CE PRODUIT. **MegAlex® 3-0-0** est un additive foliaire pour les grands terrains et les pelouses seulement. **MegAlex® 3-0-0** est compatible avec beaucoup de formulations foliaires; pourtant, en travaillant avec les produits neufs ou peu familiers, le mélange en jarre de petites quantités, pour vérifier les incompatibilités, est suggéré avant de mélanger en réservoir.

Instructions de mélange: Ajoutez la moitié (1/2) du volume d'eau au réservoir et ajoutez ensuite **MegAlex® 3-0-0**. Agitez les contenus du réservoir en ajoutant l'eau restante. Arrosez le mélange du réservoir le plus tôt possible avec des pulvérisateurs foliaire. Toujours agitez les contenus du réservoir avant la pulvérisation et ne permettez pas aux contenus de rester immobile plus de huit (8) heures.

Recommandations pour les grands terrains et les pelouses Gazon: Bien agiter avant de dispenser. Pour les grands terrains appliquez 9.46 L de **MegAlex® 3-0-0** dans 378.54 L d'eau par acre (0.405 hectare). Pour les pelouses appliquez 215.87 ml dans 9.46 L d'eau par 1,000 pied carré (92.9 m²). Arrosez pour enduire le feuillage. Initier l'arrosage au commencement du période de croissance. Ne traitez pas les grands terrains ou des pelouses durant les périodes de stress. L'arrosage le matin, au début du soir, ou lors des conditions nuageuses sont préférables qu'aux températures chaudes durant le jour. Appliquez tous les 7 à 14 jours pendant la période de croissance pour les avantages maximale. N'appliquez pas plus que douze (12) applications pendant la période de croissance. Douze applications de ce produit donnent approximative 10 kg/ha. Si un analyse de sol/gazon montre que 10 kg/ha n'est pas assez d'azote, une source supplémentaire d'azote est requise. Pour les résultats optimaux, permettez 6 heures pour que le feuillage sèche avant l'irrigation ou de la pluie.

ATTENTION: Arrosez seulement sur les régions ciblées. Les taches se produisent si la solution diluée reste sur les surfaces non-ciblées comme le bois, la peinture, les voitures, le tissu, les tracteurs, l'asphalte, le béton, la tuile, les clôtures, etc. Si le contact accidentel se produit, lavez immédiatement avec l'eau potable. Ne versez pas sur les racines.

ENTREPOSAGE: Conserver ce produit dans son emballage original. Entreposer **MegAlex® 3-0-0** dans un endroit sécurisé, frais, sec, et inaccessible aux enfants et aux animaux. **MegAlex® 3-0-0** n'est pas considéré une matière dangereuse pour le but de transport.

DISPOSITION DES CONTENEURS: Ne réutilisez pas les récipients vides. Rincez trois fois, percez, et disposez selon les directives locales.

CONDITIONS DE VENTE ET LA GARANTIE: Le vendeur garantie que ce produit se compose de l'ingrédient spécifié et qu'il est raisonnablement approprié pour le but indiqué sur cette étiquette quand utilisé conformément aux directions, et ça dans les conditions normales d'utilisation. Les facteurs critiques et imprévisibles au-delà du contrôle du vendeur l'empêchent d'éliminer tous les risques dans la connexion avec l'utilisation des produits chimiques. De tels risques incluent, mais ne sont pas limités pour nuire aux plantes et aux récoltes auxquelles la matière est appliquée. De tels risques se produisent bien que le produit soit raisonnablement approprié pour les utilisations indiquez ici.

Fabriqué par:

Innovation Hammer, L.L.C.

230 Oakham Court • Powell, OH 43065 • EU

Contenus Nets: 9.46 L / 2.5 Gal

Poids Net: 11.34 kg / 25 livres

Nombre de lot ____ (doit être imprimée sur chaque emballage)_____

CAN-1210